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Pani Magdalena Walczak
Radna Rady Miasta Kalisza 

W odpowiedzi na interpelację złożoną w dniu 08.03.2021r. , uprzejmie wyjaśniam jn.:

W ubiegłym roku zawarto umowę na opracowanie dokumentacji  projektowej  na „Rozbudowę
ul. Dobrzeckiej”.  Zakres  planowanych do wykonania  prac,  gruntownie  zmieni  stan techniczny
oraz  wygląd  ulicy  Dobrzeckiej.  Zgodnie  z  opracowywaną  dokumentacją  projektową,
realizacja  będzie  obejmowała  m.in.:  wykonanie  nowej  nawierzchni  jezdni,  ścieżki  pieszo  –
rowerowej,  chodników,  miejsc  postojowych,  zjazdów  na  posesje,  zatok  autobusowych.
Ponadto,  w  przestrzeni  pasa  drogowego  planowane  jest  wykonanie  nowych  trawników  oraz
dosadzenie drzew w ciągu istniejących już szpalerów. 

Zgodnie  z  zawartą  umową,  prace  projektowe  winny  zostać  zakończone  do  15.11.br.
Opracowana  dokumentacja  będzie  stanowić  podstawę  do  oszacowania  przewidywanych
kosztów  realizacji  robót  budowlanych  i  podjęcia  działań  w  celu  zabezpieczenia  niezbędnych
środków  na  realizację  inwestycji.  W  roku  przyszłym  będą  czynione  starania  o  ujęcie  robót
budowlanych związanych z rozbudową ul. Dobrzeckiej w planie wydatków majątkowych. 
W  tej  sytuacji  uważam,  że  jest  ekonomicznie  nieuzasadnione  podejmowanie  na  obecnym
etapie  prac  remontowych  oraz  wykonywanie  nowych  nasadzeń  drzew,  mogących
w niedalekiej  przyszłości  kolidować  z  zakresem prac  przewidzianych  do realizacji  w ramach
rozbudowy ul. Dobrzeckiej. 
Równocześnie informuję,  że zwróciłem się do Policji  i  Straży Miejskiej  o objęcie  tego rejonu
kontrolą w celu egzekwowania parkowania i postoju zgodnie z obowiązującymi przepisami. 
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